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seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 13. 4. 2022, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 22. 
redni seji, dne 1. 6. 2022, sprejme  

 

ZAPISNIK 

21. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 13. 4. 2022, ob 17.00 uri, v avli Vlada Tušaka v Domu kulture v 
Cerkvenjaku.  

  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, Denis Ploj, Franc Zorko, Simona Firbas, Andrej 
Kocbek, Primož Čuček, Franc Fekonja. 

2.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Simona Firbas – predsednica Nadzornega odbora 
Občine Cerkvenjak, Nina Mikl – SOU Maribor - Medobčinska inšpekcija, Zorica Zajc 
Kvas – direktorica SOU Maribor, Miroslav Glavendekić – komandir PP Lenart. 

 

ODSOTNI:  

/ 

 

Ad 1)  Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je uvodoma pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je Občinski 
svet sklepčen, saj je prisotnih 6 članov Občinskega sveta. Župan je predstavil predlog 
dnevnega reda in predlagal, da se točki dnevnega reda: 6 - Pregled varnostne situacije 
na območju Občine Cerkvenjak v letu 2021 in 7 - Poročilo o delu Skupne občinske 
uprave Maribor za Občino Cerkvenjak, za leto 2021, uvrstita na dnevni red 
prednostno. 



 

S predlogom so se strinjali tudi ostali člani OS, zato je župan dal na glasovanje sledeči 
dnevni red. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 165 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 20. redne seje Občinskega sveta. 
3. Pregled varnostne situacije na območju Občine Cerkvenjak v letu 2021. 
4. Poročilo o delu Skupne občinske uprave Maribor za Občino Cerkvenjak, 

za leto 2021. 
5. Poročilo Nadzornega odbora o pregledu Zaključnega računa proračuna 

Občine Cerkvenjak za leto 2021. 
6. Zaključni račun proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2021. 
7. Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena. 
8. Pobude in vprašanja svetnikov. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2) Potrditev sklepov 20. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 20. redne seje Občinskega 
sveta. 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 166 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 21. redni seji, dne 13. 4. 2022, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 20. 



 

redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 16. 2. 2022, kot je 
predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas NE   

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
Ad 3) Pregled varnostne situacije na območju Občine Cerkvenjak v letu 2021. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo komandirju PP Lenart, g. Miroslavu 
Glavendekiću. 
 
G. Miroslav Glavendekić – komandir PP Lenart je predstavil varnostno situacijo za 
preteklo leto 2021, ki je bila priložena tudi v gradivu. Zaskrbljujoče je stanje kršitve 
prisotnosti alkohola v prometu in stanje splošne kriminalitete, ne ugotavljajo pa 
prisotnosti prepovedanih drog med mladostniki v občini in v nočnem lokalu. V  
nadaljevanju je povedal, da si bodo policisti PP Lenart tudi v prihodnje prizadevali k 
večji raziskanosti kriminalnih dejanj, pri tem pa so jim tudi v veliko pomoč občani, ki 
zgledno sodelujejo s policijo. Opozori na pomanjkanje kadra, kar bo v prihodnje 
smiselno in potrebno povečati, za to pa bodo potrebovali tudi pomoč občin na območju 
UE Lenart. 
 
Ob 17.25 se seje udeleži Denis Ploj – član OS. 
 
 
Razprava: 
 
G. Andrej Kocbek kot predsednik SPVCP Občine Cerkvenjak podpira prisotnost 
policistov v kraju in nadzor prometa ter nadzor v nočnem klubu in tudi na širšem 
območju UE Lenart, razume pa tudi kadrovsko pomanjkanje. 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da si občina tudi znotraj SPVCP Občine Cerkvenjak 
prizadeva zagotavljati varnost v cestnem prometu, pešcev ter kolesarjev.  
 

 



 

SKLEP ŠT. 167 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/2016), se je Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 21. redni seji, 
dne 13. 4. 2022, seznanil s Pregledom varnostne situacije na območju Občine 
Cerkvenjak v letu 2021, v vsebini kot je predložena. 
 
 
 
Ad 4) Poročilo o delu Skupne občinske uprave Maribor za Občino Cerkvenjak, 

za leto 2021. 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Zorici Zajc Kvas – vodji SOU Maribor in ge. 
Nini Mikl – vodji Medobčinske inšpekcije. 
 
Ga. Zorica Zajc Kvas – vodja SOU Maribor predstavi način delovanja in sestavo SOU 
Maribor. Občina Cerkvenjak je vključena v naloge SOU: medobčinska inšpekcija, 
medobčinsko redarstvo, občinski urbanist in služba notranje revizije. 
  
Ob 17. 37 se seje udeleži Primož Čuček – član OS. 
 
Ga. Nina Mikl – vodja Medobčinske inšpekcije, predstavi naloge oz. pristojnosti 
inšpekcije, ki so določene v področnih zakonih in občinskih odlokih. Pove, da je 
sodelovanje z občani dobro. Pojasni, da inšpektorji na terenu v primeru kršitev v večini 
primerov prvotno izrekajo pisna opozorila, ki zaležejo in jih občani tudi upoštevajo. 
 
 
Razprava:  
 
V razpravi je sodeloval mag. Mirko Žmavc. 
 

SKLEP ŠT. 168 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/2016), se je Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 21. redni seji, 
dne 13. 4. 2022, seznanil s Poročilom o delu Skupne občinske uprave Maribor, za 
občino Cerkvenjak za leto 2021, v vsebini kot je predloženo. 
 
 
 
Ad 5) Poročilo Nadzornega odbora o pregledu Zaključnega računa proračuna 

Občine Cerkvenjak za leto 2021. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo predsednici Nadzornega odbora Občine 
Cerkvenjak, ge. Simoni Firbas. 
 
Ga. Simona Firbas, predsednica Nadzornega odbora Občine Cerkvenjak je povedala, 
da so se članice NO sestale 11. 4. 2022 in pregledale Zaključni račun proračuna 



 

Občine Cerkvenjak za leto 2021. Nadzorni odbor je pripravil poročilo o pregledu 
Zaključnega računa proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2021, ki so ga člani 
Občinskega sveta prejeli tudi pred sejo. Predsednica je predstavila omenjeno poročilo 
in povzela, da članice NO ugotavljajo realizacijo proračuna na prihodkovni strani v 
višini 97 % in na odhodkovni strani 91 %, kar je pohvalno. Nadzorni odbor  po 
opravljenem pregledu ugotavlja, da so bila proračunska sredstva porabljena namensko 
in smotrno ter skladno z zadnjim veljavnim proračunom. Zato Nadzorni odbor Občine 
Cerkvenjak podaja pozitivno mnenje k zaključnemu računu proračuna za leto 2021. 

Razprava:  

Razprave pri tej točki ni bilo. 

 

SKLEP ŠT. 169 

Na podlagi 15. člena Statuta občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), se Občinski svet občine Cerkvenjak na svoji 21. redni seji, dne 
13. 4. 2022, seznani s poročilom Nadzornega odbora Občine Cerkvenjak o 
pregledu Zaključnega računa Občine Cerkvenjak za leto 2022. 
 
 
 
Ad 6) Zaključni račun proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2021. 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger 
 
 
Ga. Simona Kramberger je podala obrazložitev Zaključnega računa proračuna Občine 
Cerkvenjak za leto 2021, s pomočjo Powerpoint predstavitve, ki so jo člani prejeli 
predhodno tudi po e-pošti. Realizacija proračuna za leto 2021 je bila na prihodkovni 
strani v višini 97 % ter na odhodkovni strani 91 %. Predstavila je sestavo gradiva 
zaključnega računa in realizacijo prihodkov in odhodkov.  
 

Razprava:  

V razpravi so sodelovali: Franc Zorko, mag. Mirko Žmavc, Andrej Kocbek, Irena Kozar, 
Primož Čuček in Denis Ploj. 

 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 170 

Na podlagi tretjega odstavka 98. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Uradni list 
RS, št. 11/11 – uradno prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 
96/15 – ZIPRS1617, 13/18 in 195/20) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0449
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772


 

(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), je Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 21. redni seji, dne 13. 4. 2022, sprejel Zaključni račun 
proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2021, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
Ad 7) Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo mag. Vitu Kranerju.  
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil vsebino sklepa, s katerim se ukinja status grajenega 
javnega dobra parcelam, navedenih v sklepu. Omenjeni status (grajenega javnega 
dobra lokalnega pomena) občini onemogoča prodajo zemljišča, zato je pred prometom 
z nepremičninami potrebno parcele, ki so predmet prodaje izvzeti iz statusa grajenega 
javnega dobra. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi sta sodelovala: Denis Ploj in Andrej Kocbek. 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 171 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 – 
uradno prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 
11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – ZIUOOPE), 247. člena 
Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17, 199/21 – ZUreP-3 in 20/22 – 
odl. US),  Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 21. redni seji, dne 13. 4. 
2022, sprejme Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena, v vsebini kot je predlagan. 



 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
Ad 8) Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
Župan Marjan Žmavc se uvodoma naveže na zastavljena vprašanja in pobude podane 
na prejšnji seji in pove, da je nekaj že realizirano, kar še ni, pa bo v prihodnje. 
 
Ga. Irena Kozar  
- Zastavi vprašanje glede realizacije izgradnje optičnega omrežja in vodovoda v   

naseljih Cenkova in Cogetinci. 
- Vpraša kdaj bo realizirana izvedba asfaltiranja ceste Kocmut in ceste v novo 

naselje Nedeljko. 
- Zastavi vprašanje glede izvedbe vodovoda v Grabonoškem Vrhu. 
- Opozori, da bo potrebno razmišljati o izgradnji javne razsvetljave tudi drugod po 

občini, mogoče namestiti solarne svetilke. 
- Vpraša ali je že bila realizacija odstranitve vejevja ob lokalni cesti (Ornik). 

 
Župan Marjan Žmavc pove, da se bo po neuradnih informacijah s strani izvajalca - 
GVO, realizacija izgradnje optičnega omrežja v naseljih Cogetinci in Cenkova, pričela 
čez 3 tedne. 
Mag. Vito Kraner pojasni, da bo pričetek asfaltiranja ceste Kocmut predvidoma v 
začetku maja. Glede asfaltiranja Nedeljko pa pove, da imamo dovoljenje za izgradnjo 
prehoda za pešce in da smo podali vlogo za pridobitev gradbenega dovoljenja. 
Pripravili bomo razpis za izbiro izvajalca. Glede realizacije izgradnje optičnega 
omrežja, pa bomo apelirali na Telekom Slovenije d. d., k sočasni gradnji optičnega 
omrežja, z občinskimi investicijami. 
Mag. Vito Kraner glede izgradnje javnega vodovoda v Grabonoškem Vrhu pojasni, da 
sosednja občina ureja oz. si prizadeva pridobiti soglasje lastnika zemljišča, za 
izgradnjo vodovoda. 
 
G. Franci Zorko  
-   Zastavi vprašanje glede dogovorjenega na zadnji seji, da se bo občane obvestilo o 

izgradnji optičnega omrežja, oz. če se je kaj izvedlo na tem področju. Pove tudi, da 
je izvajalca optičnega omrežja smiselno zadržati v kraju in spodbujati k izgradnji 



 

optičnega omrežja še na širšem območju občine. Prosi tudi za informiranje 
svetnikov glede nadaljnje izgradnje optičnega omrežja.  

 
Mag. Vito Kraner pojasni, da informiranje občanov ni bilo izvedeno z namenom, ker 
točnih informacij še nismo mogli podati, saj je končna realizacija izgradnje hišnih 
priključkov odvisna od Telekoma Slovenije d. d. . Nekaj informacij na to temo je 
podanih v zadnji številki Zrnja. Predstavi naselja v občini, kjer se bo sočasno z 
občinskimi investicijami gradil tudi glavni vod optičnega omrežja. Nato bo Telekom 
Slovenije d. d. na podlagi predhodnega poizvedovanja na terenu in potrditvi 
gospodinjstev, izvajal hišne priključke. 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da bomo občane obveščali takrat, ko bomo s strani 
Telekoma Slovenije d. d. dobili dokončno informacijo o lokacijah izgradnje in številu 
priključkov na optično omrežje. 
 
G. Franc Fekonja  
-  Opozori na slabo odzivnost Telekoma Slovenije d. d., pri odpravi tehničnih napak. 
-  Pove, da je s strani krajanov Čagone dobil pobudo za organizacijo malice na čistilni 

akciji. 
-  Opozori, da na območju Vanetine (pri Mojzerju) ni postavljenih opozorilnih tabel za 

prisotnost otrok v prometu in predlaga postavitev. 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da bomo opozorilne table namestili tudi na območju 
Vanetine. 
 
Člani Občinskega sveta so razpravljali o predlogu za organizirano malico na čistilni 
akciji in zavzeli stališče, da je zaradi organizacijskih težav težko zagotoviti malico za 
vse sodelujoče v akciji, zato so mnenja, da se k organizirani malici ne pristopi. 
 
G. Andrej Kocbek  
-  Vpraša ali se v Grabonoškem Vrhu razmišlja o namestitvi hitrostnih ovir na 

cestišču. 
-  Opozori na poškodovano bankino pri Košaru v Peščenem Vrhu. 
 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da je cesta v Grabonoškem Vrhu v upravljanju Občine 
Sv. Jurij ob Ščavnici in da se pobudniki za namestitev hitrostnih ovir dogovarjajo s 
sosednjo občino.  
 
G. Denis Ploj 
-  Opozori na zaraščeno zemljišče v Župetincih (nad hrastom) in prosi, da se lastnika 

pisno opozori.   
-  Pove, da je s strani Domačije Firbas prejel pobudo, da bi želeli koristiti občinska 

sredstva, ki se zbirajo iz pobrane turistične takse za promocijo. 
-  Poda pobudo krajanov, da bi okrog kapele v Župetincih položili robnike in tlakovce 

in bi na občino vložili vlogo za sofinanciranje obnove sakralnih objektov. 
-  Prosi za rezanje odmrlih vej na hrastu v Župetincih. 
-  Izpostavi problematiko slabe napetosti električnega omrežja v Župetincih in pove, 

da je pripravil dopis, ki bi ga s podpisi svetnikov in krajanov poslali na Elektro 
Maribor d.d., zato prosi svetnike za podporo in podpise. 

 



 

Ga. Metka Lah Simonič pojasni, da smo seznanjeni z zahtevo oz. željo Domačije 
Firbas in da se bodo prijavili tudi na razpis za sofinanciranje kulturnih in turističnih 
prireditev in akcij, ki pospešujejo turistični razvoj in promocijo občine.  
 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da lastnik kapele v Župetincih lahko poda vlogo za 
sofinanciranje obnove sakralnih objektov, na Občino Cerkvenjak. 
 
Ga. Simona Firbas  
- Glede zastajanja vode na cestišču v Andrenski grabi opaža, da je na tem delu 

zamešen odtok,  ki bi ga bilo prvotno smiselno očistiti. 
- V Stanetincih (pri ribnikih) v gozdu leži guma in blatnik, ki bi ga bilo potrebno 

pobrati. 
- Poda pobudo, da se občane pisno opozori oz. pozove, naj imajo pse na dvorišču 

za ograjo ali na vrvici. Predlaga, da se pošlje obvestilo oz. nenaslovljena pošiljka 
na vsa gospodinjstva, ki se sklicuje na sprejeti odlok. 

 
G. Marko Kocbek pove, da bodo odtok očistili. 
 
Župan Marjan Žmavc se strinja s predlogom za pisno obvestilo občanov glede 
obveznosti lastnikov psov. 

 
Mag. Mirko Žmavc  
- Poda informacijo, da je vpis otrok v vrtec, do konca aprila 2022. Načrtuje se 6 

oddelkov in opozori, da verjetno vseh otrok ne bomo mogli sprejeti, zato je 
dograditev vrtca nujno potrebna. Predstavi trenutno število otrok v vrtcu in tistih, ki 
so se vpisali v 1 razred.  

- Zastavi vprašanje glede izgradnje kolesarskih poti v naši občini. 
- Vpraša kdaj bo izvedena rušitev objekta Dokl. 
 
Mag. Vito Kraner pojasni, da smo pridobili potrebno dokumentacijo za rušitev objekta, 
ki bo izvedena predvidoma pred občinskim praznikom. Glede izgradnje kolesarskih 
poti pove, da se bo zaradi višanja cen, investicija podražila za 20-40% in za povišanje 
investicije občine ne bodo dobile sofinanciranja. Naša občina velikega povišanja 
investicije ne bo deležna, saj je po večini v naši občini predvidena izdelava črt po že 
obstoječih cestah oz. souporaba. 

 

Seja je bila zaključena ob 19. 45 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 


